
Interpellation av Andréa Hedin (M) till förskoleborgarrådet Alexandra 
Mattsson (V) om de stora barngrupperna i Stockholms förskolor. 
 
Enligt Skolverkets riktlinjer bör förskolans barngrupper för ett- till treåringar inte vara större 
än 12 barn. För äldre barn är rekommendationen max 15 barn per grupp. Så ser verkligheten 
inte ut i Stockholm, trots att detta är ett uttalat mål i majoritetens budget. 
 
I stadsdelsnämndernas tertialrapport 2 2024 kan man utläsa följande antal barn per grupp 
fördelat på stadsdelarna: 
Stadsdel Tertialrapport 2 2024 Utfall Verksamhetsberättelse 

2023 
Bromma 15,7 16,3 
Enskede Årsta Vantör 15,9 15,7 
Farsta 15,5 15,4 
Hägersten-Älvsjö 16,9 16,6 
Hässelby-Vällingby 13,4 13,2 
Järva 14,6 14,6 
Kungsholmen 16,1 16,2 
Norra innerstaden 15,1 15,2 
Skarpnäck 16,2 16,3 
Skärholmen 15,7 15,8 
Södermalm 14,7 14,4 

 
Endast tre stadsdelar (Hässelby-Vällingby, Järva och Södermalm) uppfyller 
kommunfullmäktiges mål om 15 barn per förskolegrupp. För tre av stadsdelarna som inte når 
målet går utvecklingen dessutom åt fel håll och barngruppernas storlek har ökat från tidigare 
år (Enskede Årsta Vantör, Farsta och Hägersten-Älvsjö). 
 
Det är allvarligt att så många barngrupper är större än rekommenderat. Utvecklingen går 
alldeles för sakta framåt, står still eller går tillbaka i vissa stadsdelar. 
 
Med anledning av att så många stadsdelar har större barngrupper än rekommenderat önskar 
jag ställa följande frågor till skolborgarrådet: 
 

1. Vad anser förskoleborgarrådet om att 8 av 11 stadsdelar har större barngrupper än vad 
som är rekommenderat? 

2. Hur ämnar förskoleborgarrådet säkra att utvecklingen mot max 15 barn per 
förskolegrupp går fortare? 

3. Vilka omedelbara åtgärder avser förskoleborgarrådet att vidta för att nå 
rekommenderat antal barn per förskolegrupp i Stockholm? 
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